
ПРОТОКОЛ №29 
засідання постійної комісії  

з питань житлово – комунального господарства, благоустрою, екології та 

комунальної власності 

 

від .08.02.2022 р.          м. Ужгород 

 

ПРИСУТНІ: 

 

 

  

Жганич Віктор Юрійович - голова комісії; 

Личов Сергій Миколайович – заступник голови комісії; 

Трускавецька Діана Ігорівна - секретар комісії; 

Качур Віктор Миколайович; 

 

 

 

 

ВІДСУТНІ:  

 

 

 

 

ЗАПРОШЕНІ: 

 

 

 

Штефаньо Валентин Павлович; 

Борисенко Олександр Олександрович;  

Коціпак Віталій Олексійович - члени комісії.   

 

 

Шевчук Григорій Васильович; 

Погорєлов Андрій Вікторович;  

Азізян Ірина Леонідівна - - члени комісії.  

 

 

Свереняк Ярина Олександрівна – начальник відділу 

управління комунальною власністю та земельними 

ресурсами департаменту міської інфраструктури.  

Пайда Оксана Володимирівна – начальник відділу 

благоустрою департаменту міської інфраструктури.  

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про лист департаменту міської інфраструктури від 01.02.2022 № 30.01-

10/178 щодо включення об’єкта комунального майна до переліку 

об’єктів, що підлягають приватизації шляхом викупу. 

2. Про протокол засідання комісії з перевірки умов використання земельних 

ділянок комунальної власності (на підставі проведеного обстеження 

території). 

3. Про лист ТОВ «Урбан прогрес» від 18.01.2022 № 22-02-1 щодо вартості 

розробки комплексної організації дорожнього руху м. Ужгорода. 

4. Про звернення депутатів ( відповідно до листів департаменту міської 

інфраструктури №№ 30.01-10/144, 30.01-10/143, 30.01-10/149.) 

5. Про лист департаменту міської інфраструктури від 13.01.2022 № 30.01-

10/144 щодо необхідності проведення робіт з капітального ремонту 

об’єктів  міського господарства. 



 

1. СЛУХАЛИ: Свереняк Я.О. ознайомила присутніх із листом 

департаменту міської інфраструктури від 01.02.2022 № 30.01-10/178 щодо 

включення об’єкта комунального майна  по вул. Минайській, 9 до переліку 

об’єктів, що підлягають приватизації шляхом викупу. 

ВИСТУПИЛИ: Жганич В.Ю. підтримав звернення, оскільки оглядав об’єкт 

та запевнив присутніх у здійсненні підприємцем поліпшень орендованого 

майна. 

      Штефаньо В.П. висловився проти викупу майна. 

ВИРІШИЛИ: Погодити включення об’єкта комунального майна  по вул. 

Минайській, 9 до переліку об’єктів, що підлягають приватизації шляхом 

викупу. Департаменту міської інфраструктури рекомендувати підготувати 

відповідний проєкт рішення для розгляду на сесії міської ради. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - 6; 

  «утримались» - 2. 

2. СЛУХАЛИ: Свереняк Я.О. просила членів комісії розглянути протокол 

засідання комісії з перевірки умов використання земельних ділянок 

комунальної власності (на підставі проведеного обстеження території КУ 

«Стадіон «Авангард»). 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати об’єкт незавершеного будівництва на 

території КУ «Стадіон «Авангард» за процедурою облікування 

безгосподарного майна  передати до комунальної власності. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - 6. 

  «не голосував» - 1. (Качур В.М.) 

3. СЛУХАЛИ: Жганич В.Ю. ознайомив присутніх із листом ТОВ «Урбан 

прогрес» від 18.01.2022 № 22-02-1 щодо вартості розробки комплексної 

організації дорожнього руху м. Ужгорода. 

ВИРІШИЛИ: Доручити відділу транспорту опрацювати пропозиції, вказані 

у листі ТОВ «Урбан прогрес» від 18.01.2022 № 22-02-1 та про результати 

повідомити постійну комісію і заявника. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 



4. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів ( відповідно до листів 

департаменту міської інфраструктури №№ 30.01-10/144, 30.01-10/143, 30.01-

10/149.) 

ВИРІШИЛИ: Доручити департаменту міської інфраструктури опрацювати 

пропозиції депутатів, викладені у зверненнях та про результати повідомити 

постійну комісію і заявників. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

5. СЛУХАЛИ: Пайда О.В. ознайомила присутніх із листом департаменту 

міської інфраструктури від 13.01.2022 № 30.01-10/144 щодо необхідності 

проведення робіт з капітального ремонту об’єктів  міського господарства. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати департаменту міської інфраструктури 

першочергово передбачати фінансування об’єктів, для ремонту яких 

розроблена ПКД. Всі інші об’єкти переліку розглянути за результатами 

виконання бюджету міста та при наявності вільних коштів. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

 

Голова комісії      Віктор ЖГАНИЧ 

 

Секретар комісії      Діана ТРУСКАВЕЦЬКА 

 

 


